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Trots Haarlem 

https://www.haarlemsweekblad.nl/lokaal/overig/859469/overlast-door-verwarde-personen-groeit-
al-jaren-achtereen> 
Overlast door verwarde personen groeit al jaren achtereen 
[HAARLEM] De afgelopen jaren is een grote stijging te zien van het aantal verwarde personen die 
overlast veroorzaken. Vijf jaar geleden waren er 83.609 gevallen en dat aantal is nu, met nog vier 
maanden te gaan, al bijna overschreden. 
 
Wat gaat college doen om de jarenlange  groei overlast verwarde personen om te buigen in een 
daling en waarom denkt het college dat dit zal gaan lukken? ( We bedoelen niet t verplaatsen van 
personen binnen de gemeente grens) 
Hoe staat het eigenlijk met de psycholance en het ontlasten van de politie? 
 

Actiepartij 

Wij begrijpen dat de verlichting in de publiekshal (en wellicht ook andere gemeentelijke gebouwen) 
buiten openingstijden aan staat (6u in de ochtend). De energiecrisis vraagt erom dat alle vormen van 
energiebesparing worden aangegrepen. Ook wanneer de energiebesparing in dit geval misschien 
verwaarloosbaar zou zijn kan in dit voorbeeld wellicht sprake zijn van een voorbeeldfunctie. 
 
Vraag: Is het college bereid om onnodige verlichting van gemeentelijke gebouwen, met name de 
publiekshal, buiten openingstijden terug te brengen naar het hoogst noodzakelijke? 
 

VVD 

Tijdens het MRA Symposium van 14 oktober kwam ik er toevallig achter dat de treinverbinding 
Haarlem-Amsterdam werd aangemerkt met “afwaarderen”. Concreet zou dit betekenen dat Haarlem 
in de toekomst niet langer een Intercity station zou zijn. 
De VVD heeft daarom de volgende vragen: 

1. Is het college bekend met plannen deze treinverbinding af te waarderen? 

2. Zo ja, welke acties staan gepland om dit te voorkomen? 

 

GLH 

in het coalitieakkoord is afgesproken dat wij stoppen met de ganzenjacht in de polders.  Er zou een 
gesprek plaatsvinden met de provincie. Wij krijgen veel berichten dat de jacht ongebreideld 
voortgaat. Bij een bewonersbijeenkomst onlangs in Molenwijk is dit ook aan de orde gekomen.  
Kan de wethouder vertellen wat de stand van zaken is hieromtrent? 
 

Jouw Haarlem 

n.a.v. het toezicht op de jeugdbeschermingsketen: 
- Is er inmiddels al iets bekend over de reactie van de ministeries op de signaalbrief van de 
Inspecties? 
- Kan het college al iets zeggen over de eventuele vorm die het gevraagde (crisis)beleid kan 
aannemen om kinderen die in hun ontwikkeling worden bedreigd adequaat te kunnen beschermen? 
- Is het college op de hoogte van de inhoud van de acties in de jeugdbescherming in Haarlem en 
Spaarndam?  
- Heeft het college contact met de Jeugd- en Gezinsbeschermers over de stiptheidsacties en de 
gevolgen voor jongeren met een beschermingsmaatregel? En zo ja, kan het college 
daar uitleg over geven? 
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Hart voor Haarlem 

Op 21 juli heeft Hart voor Haarlem antwoorden gekregen op haar technische vragen mbt 
terrasvergunning per ingang van 1 oktober 2022. 
Wij kregen het antwoord dat met ingang van 1 oktober de regels van voor 1 maart 2020 weer van 
kracht zouden zijn.  
Echter bij een rondgang blijkt dat vele uitbaters nog steeds hun uitgebreide terrassen hebben staan 
en de terrassen niet zijn teruggebracht naar de situatie van voor 1 maart 2020. 
 
Waarom wordt er niet gehandhaafd op de regels die voor de terrassen gelden? 
 

Christenunie 

Verduurzaming gemeentelijk vastgoed en specifiek het stadhuis 
De energielasten stijgen tot grote hoogte. Maar als ik op werkdagen door de refter van het stadhuis 
loop of in de gangen bij de fractiekamers dan branden alle lichten. En dat terwijl er het grootste deel 
van de dag niemand aanwezig is. Bezoekers voor de exposities in de refter zijn er vaak pas tijdens de 
middaguren en zelfs dan is de verlichting vaak niet nodig omdat er voldoende daglicht is. Ook heeft 
het stadhuis nog steeds tientallen tochtige ramen. We willen Haarlemmers stimuleren om te 
verduurzamen, maar dan moeten we ook het goede voorbeeld geven! Er is een paar jaar geleden een 
inventarisatie gemaakt wat er allemaal moet gebeuren aan verduurzaming van gemeentelijke 
gebouwen. Er zijn hier ook de eerste miljoenen voor gereserveerd. Maar waar blijft de actie? De 
ChristenUnie heeft daarom de volgende vragen: 

1. Hoeveel gemeentelijke gebouwen gaat het college in 2022 en 2023 verduurzamen en 
hoeveel besparing in energieverbruik gaat dit opleveren? 

2. Welke mogelijkheden ziet het college om de verduurzaming van gemeentelijke vastgoed te 
versnellen? 

3. Wanneer wordt het stadhuis eindelijk radicaal verduurzaamd? Kan de Raad binnen een half 
jaar hiervoor een plan ontvangen? 

4. Is het college bereid nog dit jaar te zorgen dat de verlichting op het stadhuis niet onnodig 
aanstaat? 

 

Partij voor de Dieren 
In november 2021 heeft de gemeenteraad een motie aangenomen waarin werd opgeroepen om met 
billboard exploitanten om tafel te gaan om fossiele reclames te weren in het Haarlemse straatbeeld. 
Het college heeft hier uitvoering aan gegeven met als resultaat dat in de nieuwe contractperiode 
geen uitingen van fossiele reclames in de billboards te zien zullen zijn.  
 
Nu is as 6 november het KLM Urban Trail event. Een sportief event waarin deelnemers dwars door de 
stad en gebouwen een route afleggen.  
Vraag aan de burgemeester: zouden we, als we consequent zijn aan het beleid om geen plaats meer 
te bieden aan fossiele reclames, dan ook niet moeten stoppen met het faciliteren van evenementen 
(dmv een evenementenvergunning) die gesponsord worden door de grootverbruikers van fossiele 
brandstoffen?  
Kan de burgemeester toezeggen dit mee te nemen bij de actualisatie van het evenementenbeleid? 
Graag horen we ook nog wanneer deze actualisatie gepland staat.  
 

 

Trots Haarlem 

Het kabinet wordt eindelijk wakker en komt met een energie plafond voor burgers, maar dat gaat 
chronisch zieken niet helpen 
https://www.hartvannederland.nl/dossier/inflatie/energieplafond-chronisch-zieken-hulpmiddelen-
energieslurpers 

https://www.hartvannederland.nl/dossier/inflatie/energieplafond-chronisch-zieken-hulpmiddelen-energieslurpers
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#CrisisvanNL | Energieplafond heeft voor chronisch zieken geen zin: 'Hulpmiddelen zijn 
energieslurpers' 
Het energieplafond kan veel mensen een uitkomst bieden in de alsmaar oplopende energietarieven, 
maar er is ook een kwetsbare groep voor wie dat plafond geen zin heeft: chronisch zieken en 
gehandicapten. 
 
Wat kan en gaat het college doen om chronisch zieken extra te helpen? 
 

Actiepartij 
nav het krantenartikel in Haarlems Weekblad vandaag betreffende Kunstcentrum De Kolk in 
Spaarndam de volgende vragen: 
https://www.haarlemsweekblad.nl/lokaal/kunst/867795/kunstcentrum-de-kolk-dreigt-in-zwaar-
weer-te-komen-vaste-lasten 
 
In september 2021 is op verzoek van Actiepartij en met steun van diverse partijen de verkoop van 
Westkolk 4-6 in de commissie Ontwikkeling besproken. Wethouder Botter gaf toen aan dat er een 
"billijke huurprijs" was overeengekomen waardoor het Kunstcentrum jaren vooruit kon. De 
wethouder vond dat het stadsbestuur, na onze interventie in mei (door de verkoop te agenderen) 
zich had "gerevancheerd door het mogelijk te maken dat deze club daar kon blijven zitten" (citaat 
wethouder 2september 2021) 
 
Vraag 1. Hoe kijkt het college aan tegen de strekking van het artikel in Haarlems Weekblad, waarin 
wordt gesteld dat de nieuwe huurbaas de huurprijs in 5 jaar zal kunnen verdubbelen (en afgelopen 
jaar bijna 10% huurverhoging heeft doorberekend)? 
 
Uit technische vragen d.d. 15 juni 2021 is gebleken dat er eerst een huurovereenkomst is opgesteld 
met het Kunstencentrum, waarna verkoop aan de hoogste bieder is ingezet. 
Vraag 2. Is in deze huurovereenkomst door gemeente geen beperking opgenomen tav eventuele 
huurprijsstijgingen zoals door koper aan Kunstencentrum mochten worden doorberekend? Wat is in 
de huurovereenkomst opgenomen om Kunstcentrum De Kolk hier langjarig te verzekeren van 
betaalbare huisvesting? 
 
Vraag 3. Is het college bereid op korte termijn in gesprek te treden met Kunstencentrum en 
verhuurder om de langjarige toekomst van het Kunstencentrum ter plaatse te garanderen? 
 
 
GLH 
De hoeveelheid feestverlichting en gevelaanlichting is de afgelopen jaren flink toegenomen. Voor 
rust van veel dieren is een dag-nachtritme heel belangrijk- de hoeveelheid verlichting is storend voor 
hen. ook een aantal Haarlemmers is niet gecharmeerd van de constante aanwezigheid van 
feestverlichting in het centrum in alle seizoenen.  
 
Is er beleid wat betreft de hoeveelheid verlichting en de momenten waarop de verlichting mag 
branden? 
 
 
Jouw Haarlem 
n.a.v. de energierekening van de sportclubs en zwembaden in Haarlem: 
Jouw Haarlem leest in het Haarlems Dagblad van 12 oktober 2022 de noodoproep van sportclubs om 
een noodfonds in te richten voor hun gestegen kosten of om een snelle verduurzaming door te 
voeren. Deze noodoproep sluit aan bij de signalen die we uit de stad krijgen van sportclubs die bang 

https://www.haarlemsweekblad.nl/lokaal/kunst/867795/kunstcentrum-de-kolk-dreigt-in-zwaar-weer-te-komen-vaste-lasten
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zijn dat hun contributie zo hoog wordt, dat mensen gaan afhaken. Nog moeilijker wordt het voor 
sportclubs om hun leden die het financieel moeilijk hebben te steunen. 
 
Haarlem wil graag dat alle Haarlemmers kunnen sporten en bewegen. De stijgende kosten gaan dat 
waarschijnlijk al heel snel onmogelijk maken. Enerzijds bedreigt dat de tot nu toe gezonde 
ondernemingen die sportclubs zijn en anderzijds zorgt het voor een extra obstakel voor Haarlemmers 
die willen sporten. 
 
-Is het college op de hoogte van deze noodoproep? 
- Zo ja, is het college bereid te overwegen het gevraagde noodfonds in te stellen, of anderszins te 
overwegen sportclubs te ondersteunen, bijvoorbeeld door het versneld verduurzamen van de 
accommodaties? 
 
 

Trots Haarlem 

https://nos.nl/artikel/2446507-nog-te-weinig-klaslokalen-met-co2-meter-daarom-worden-ze-
verplicht> 
Nog te weinig klaslokalen met CO2-meter, daarom worden ze verplicht 
Zo'n 40 procent van de lokalen heeft nog geen meter. Dat moet beter met mogelijk een nieuwe 
coronagolf in het verschiet, vindt minister Wiersma. 
 
Te weinig klaslokalen hebben co2 meter. Wat gaat college doen om dit te versnellen en waarom 
hangen er op andere plekken eigenlijk geen co2 melders zoals hier in de raadszaal? 
 
GLH 
Het Rijk heeft 5 miljoen beschikbaar gesteld zodat op 500 NL'se basisscholen gratis schoolontbijt 
aangeboden kan worden tot het einde van dit jaar via het jeugdeducatiefonds in samenwerking met 
gemeenten. Heeft het college in beeld in hoeverre Haarlemse scholen die aangesloten zijn bij het 
jeugdeducatiefonds hiervan op de hoogte zijn en dit ontbijt ook daadwerkelijk aan leerlingen wordt 
voorgeschoteld? Vindt het college ook dat er iets moet gebeuren? 
 
 
Trots Haarlem 

College, bent u bekend met het feit dat er in bepaalde gebieden te hard wordt gereden maar er in 
een specifieke straat te hard wordt gereden en dat er ook over de stoepen wordt gereden en wist u 
dat al 2 personen die er iets van zeiden mishandeld zijn? Vindt het college dit toelaatbaar? Gaat het 
college op zeer korte termijn maatregelen nemen? 
 

 

Trots Haarlem 

Energiekosten lopen zo op dat verpleeghuizen dreigen om te vallen. 
https://www.nu.nl/uit-andere-media/6227823/energiekosten-lopen-zo-op-dat-verpleeghuizen-
dreigen-om-te-vallen.html> 
 
Verpleeghuizen in de Rotterdamse regio trekken de hoge energieprijzen niet meer. Ouderen worden 
letterlijk in de kou gezet en de schuld daarvan wordt bij het kabinet gelegd. Zorginstellingen weten 
niet of ze gecompenseerd worden en vrezen een miljoen 
 
Vindt het college het belangrijk dat verpleeghuizen in Haarlem niet omvallen. En wat kan en gaat t 
college doen om dit te voorkomen? 
 
 

https://nos.nl/artikel/2446507-nog-te-weinig-klaslokalen-met-co2-meter-daarom-worden-ze-verplicht
https://nos.nl/artikel/2446507-nog-te-weinig-klaslokalen-met-co2-meter-daarom-worden-ze-verplicht
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Trots Haarlem 

Haarlem is altijd haantje de voorste om iedereen op te vangen in Haarlem. Naast Oekraïners zijn nu 
ook Russen massaal hun land ontvlucht om de mobilisatie te ontlopen. 
Is het college ook van plan om Russen op te nemen naast Oekraïners? Zo nee waarom niet is dat dan 
geen discriminatie. Zo ja hoeveel en waar gaat u ze dit keer  laten . Is er ergens een grens waarvan 
het college zegt dit is het maximum vluchtelingen dat wij kunnen opnemen in gemeente Haarlem ? 
 
https://fd.nl/politiek/1453840/russen-vluchten-voor-mobilisatie-geef-ons-een-transit-om-door-te-
reizen?utm_term=Autofeed&utm_campaign=Owned&utm_medium=Social&utm_source=Twitter#Ec
hobox=1664963672 
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